
Zápis 5/2014 
z jednání Školské rady Sportovního gymnázia, Plzeň, Táborská 28 

 

 

Datum konání: 27. 8. 2014 

 

Přítomni: prezenční listina 

 

I. Školská rada schválila: 

doplněk Školního řádu SG 

 

II. Školská rada projednala stav záměru přemístění školy:  

1. Dne 9. 7. 2014 proběhlo jednání za účasti JUDr. Havlíčkové, Ing. Čížka, Ing. Vítka a 

JUDr. Bouři. Výsledkem je stávající návrh rozmístění učeben v pavilonu C i B, návrh 

umístění šaten a jedné učebny ve spojovací chodbě. S návrhem byla školská rada 

seznámena. 

2. Dne 2. září 2014 proběhne jednání s Ing. Benedou k umístění SG.  

3. Je nutné zajistit uvolnění prostoru SOU. Odborné učebny SOU přestěhovat do přízemí 

pavilonu 6.  

4. Do projektu je nutné zahrnout i úpravy pavilonu B podle stávajícího návrhu tak, aby 

nebyl překročen termín ukončení všech prací v červnu 2016. 

5. Odbor majetku KÚ vypracuje harmonogram prací, rozpočet projektu a harmonogram 

čerpání finančních prostředků, zajistit projekt na rozvod slaboproudu. Z: pan náměstek 

Struček. 

6. Na příštím jednání školské rady v říjnu bude pan náměstek Struček informovat o stavu 

výběrového řízení na projektanta sportovišť. 

7. Zařadit finanční prostředky do investičního záměru na rok 2015. 

 

III. Ředitelka školy Mgr. Majerová seznámila školskou radu s: 

- 18. 8. 2014 byly odeslány doplněné požadavky k projektu „Modernizace vybavení 

Sportovního gymnázia, Plzeň – vyšší efektivita výuky“ ve výši Kč cca 4.000.000,- 

v rámci 34. výzvy ROP NUTS II. Jihozápad – Rozvoj infrastruktury SŠ 

- Ročenkou Sportovního gymnázia za rok 2013/14. 

 

IV. Školská rada požádala p. náměstka Stručka, aby o přípravách přemístění sportovního 

gymnázia do areálu na Vejprnické 56 informoval školskou radu SOU, Plzeň, Vejprnická 56. 

 

 

 

 

 

 

Zapsala:Mgr. Jitka Krýslová 


